



通告 202311274

各位家長：

南華早報(SCMP) 2023年香港中學文憑考試模擬試 (12月2日)

為了讓中六同學能夠感受到香港中學文憑考試的環境氛圍，同時減輕他們應試時的壓力並測試自己的能力，校方安排同學報考校外英國語文模擬考試。貴子弟獲英文科老師推薦參加南華早報(SCMP) 2023年香港中學文憑考試模擬試，考試詳情如下：

日期： 12月2日 (星期六)

時間： 9:00 a.m. - 5:45 p.m.

(強烈建議考生在每場考試開始前至少提前30分鐘到達考試場地)

地點： 九龍灣國際展貿中心 (地址： 香港九龍九龍灣展貿徑1號)

費用： 全免 (學校全費資助同學報名費用 - 價值\$500)

注意事項：

1. 有關模擬試之准考證已派發給同學，請同學妥善保存。如有遺失，請盡快通知英文科老師。
2. 請詳細閱讀准考證上之重要注意事項。
3. 同學應謹記帶備准考證正本和香港身份證應試。
4. 天文台若於活動當天任何時間懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號、紅色或黑色暴雨警告信號，或教育局宣佈停課，考試將會取消。

請家長督促 貴子弟務必依時出席。如同學因病或要事需請假，應依照學校的請假程序進行 (在 E-class 平台遞交申請)。同學不得無故缺席。無故缺席及嚴重遲到個案，將會轉交訓導組處理。

如有任何問題，請聯絡溫怡欣老師或各班英文科老師。為確保校方有效與家長聯絡，若家長於學年初呈交的緊急聯絡電話有任何改動，請囑咐貴子弟即時通知班主任以作修正。

請家長於 11 月 30 日或之前簽覆電子通告。

順祝
生活愉快！

校長



謹啟

2023年11月27日

九龍南昌街三〇〇號
300, Nam Cheong Street,
Kowloon
Tel: 27792986 Fax: 27881677
http://www.twghcomts.edu.hk

東華三院張明添中學
TUNG WAH GROUP OF HOSPITALS
CHANG MING THIEN COLLEGE



附件:

SCMP HKDSE Mock Exam 2023 Admission Form

Remarks:

1. Candidates are strongly advised to arrive at the exam venue at least 30 minutes before the start of each exam.
2. The English Language Paper 3 (Listening) will be broadcast via the venue's public address (PA) system. Candidates need not bring their own radio or earphones to the exam venue.
3. Please read **CAREFULLY** the IMPORTANT NOTES listed below.
4. Some schools have similar names. You should check the exam venue address carefully.
5. For other enquiries, please email ypevent@scmp.com or call 2680 8822.

IMPORTANT NOTES

1. You must present the original of your admission form AND Hong Kong Identity Card for inspection at each examination session.
2. You must present yourself for examinations on the specified date and at the specified time and examination centre.
3. Late-comers will not be granted entrance as soon as the English listening exam (Paper 3) has started.
4. You are required to abide by the regulations governing the examination and pay special attention not to commit the major offences listed below which are liable to mark penalties, downgrading or disqualification from the subject concerned or from the whole examination:
 1. Improperly obtaining knowledge of examination papers prior to the examination;
 2. Possession of cribs on your body or in your pockets, or on your desk or in the drawer of your desk (including writing on the admission form);
 3. Being found to have any unauthorised article whether on/in the examination desk or your body or otherwise after the question paper has been distributed;
 4. Copying from notes, books or materials stored in electronic devices brought into the examination centres or from the work of other candidates;
 5. Communicating or attempting to communicate in any form with persons inside or outside the examination centres during an examination session in an attempt to gain unfair advantage;
 6. Possession of an electronic device (including a mobile phone) which is switched on or rang/emitted sound (including the alarm) during the examination;
 7. Taking photographs, video or audio-recording during the examination, or displaying the photographs and recordings electronically or publicly;
 8. Starting to read or work on the question paper before being instructed to do so or continuing to hold any stationery or work on the answer script (including using an eraser, or filling in question numbers etc.) after being told to stop working;
 9. Leaving the examination centres without permission;
 10. Taking away the question papers before the end of the examination session;



11. Taking away from the examination centres any materials supplied by Young Post e.g. answer books, answer sheets;
12. Taking an examination in an examination centre than the one specified more than once without an acceptable explanation;
13. Misbehaving or acting maliciously in a centre school in such a way that will disturb other candidates or the conduct of an examination;
14. Repeatedly disobeying the reasonable instructions of the Centre Supervisor or an invigilator.

WARNING:

IMPERSONATION OF ANOTHER INDIVIDUAL AT AN EXAMINATION MAY RENDER THOSE INVOLVED LIABLE TO PROSECUTION FOR A CRIMINAL OFFENCE.

The above selection of examination regulations is extracted from the "SCMP HKDSE English Language Mock Examination 2023-Candidates' Handbook" ("Candidates' Handbook"). Prior to the examination, candidates are strongly advised to read the whole text of the Handbook which contains important notes on the examination and fuller details of the examination regulations. Candidates can access the Candidates' Handbook at

<https://ypevents.scmp.com/pages/candidates-handbook>



南華早報 2023 年香港中學文憑考試模擬試卷准考證

備註：

1. 強烈建議考生在每場考試開始前至少提前 30 分鐘到達考試場地。
2. 考試中心設有空調。
3. 英文科第三部分（聆聽）將通過場地的公共廣播系統播放。考生無需攜帶自己的收音機或耳機到考試場地。
4. 請仔細閱讀下面列出的重要注意事項。
5. 有些學校名稱相似，您應仔細核對考試場地地址。
6. 如有其他查詢，請發送電子郵件至 ypevent@scmp.com 或致電 2680 8822。

重要注意事項：

1. 您必須在每次考試時出示准考證正本和香港身份證以供檢查。
2. 您必須按照指定的日期、指定的時間和指定的考試中心參加考試。
3. 一旦英文聆聽考試（第三部分）開始，遲到者將不被允許入場。
4. 您必須遵守考試規定，特別注意不要犯下以下列出的重大違規行為，否則將受到減分、降級或取消相關科目或整個考試的處罰：
 1. 考試前非法獲取試卷的知識；
 2. 在身上或口袋、桌子上或桌子抽屜中攜帶密記（包括在入場表格上寫字）；
 3. 在試卷發放後，在考試桌上、身上或其他地方擁有任何未經授權的物品；

九龍南昌街三〇〇號
300, Nam Cheong Street,
Kowloon

Tel: 27792986 Fax: 27881677

<http://www.twghcmts.edu.hk>

東華三院張明添中學
TUNG WAH GROUP OF HOSPITALS
CHANG MING THIEN COLLEGE



4. 從攜帶到考試中心的電子設備中的筆記、書籍或材料，或從其他考生的作品中抄襲；
5. 在考試期間，以任何形式與考試中心內外的人士交流或嘗試交流，以獲取不公平的優勢；
6. 在考試期間，攜帶打開或發出聲音（包括鬧鐘）的電子設備（包括手機）；
7. 在考試期間拍攝照片、視頻或音頻，或以電子或公開方式顯示照片和錄音；
8. 在被告知開始閱讀或處理試題之前，開始閱讀或處理試題，或在被告知停止工作後持有任何文具或繼續填寫答題紙（包括使用橡皮擦或填寫問題號等）；
9. 未經許可離開考試中心；
10. 在考試結束前帶走試題；
11. 在考試中心帶走《南華早報》提供的任何材料，例如答案本、答題紙；
12. 在沒有可接受的解釋的情況下，多次在非指定的考試中心參加考試；
13. 在考試中心的學校中行為不端或惡意行為，以擾亂其他考生或考試的進行；
14. 反覆違反考試中心監考人員或監考官的合理指示。

警告：

在考試中冒充他人可能會使相關人士面臨刑事起訴。

上述考試規定的選擇摘自《南華早報香港中學文憑考試英文模擬試卷 2023 候選人手冊》（候選人手冊）。在考試之前，強烈建議候選人閱讀候選人手冊的全部內容，其中包含關於考試的重要注意事項和詳細的考試規定。候選人可以在以下地方獲取候選人手冊：

<https://ypevents.scmp.com/pages/candidates-handbook>



✂

通告 202311274

南華早報(SCMP) 2023年香港中學文憑考試模擬試 (12月2日)

回條

本人收到貴校11月27日通知，已知悉以上通告內容，並會督促子女準時出席南華早報(SCMP) 2023年香港中學文憑考試模擬試 (12月2日)。

家長姓名：_____ 家長簽署：_____ 日期：_____

學生姓名：_____ 學生班別：_____ 學生班號：_____

家長聯絡電話：_____ 學生聯絡電話：_____ (必須收集)